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Dato  19. oktober 2005 
Sted  Norges Kampsportforbund, Ullevål Stadion 
Tid  16:30-20:00 
 
Deltakere Stig Ove Ness   Seksjonsleder 

Tone Hansen    Nestleder 
Jessica B. Stenholm  Styremedlem 
Sverre Andreassen  Styremedlem 
Asle Fredriksen,   Styremedlem 
 
Thomas Jensen  Landslagstrener mønster Sak 2005-108 til 2005-114 
 

Forfall  Dag Jacobsen   Administrasjonen  Ferie 
 

   
Saker: 

 
2005-107 Godkjenning av møtereferat 

 
• Møtereferat fra møte 13. september ble godkjent og underskrevet 
• Rapport om vektregulering blant landslagsutøvere i vektklasseidretter i Norge ble delt ut 

under møte. 
 
 
2005-108 Økonomi/Regnskap 

 
• Seksjonen gjennomgikk regnskapet pr 30. september. 

o Avd 21 – Kamp 
• Regnskapsrapporten er ok. Overforbruk på noen poster er tatt inn på andre. 

Skal gå i 0 
o Avd 22 – Mønster 

• Veldig usikkert på hvor mye som er igjen. 
• Regnskapet pr sep viser at det er 35 000,- igjen til landslaget 
• Thomas har fått beskjed om at det kun er 7 000,- av Dag 
• Status må sjekkes opp med administrasjonen 

o Avd 25 – Dommere 
• Ligger godt an med ca 40 000,- igjen pr september. 
• Videre utgifter er EM Riga, IR kurs i Roma og stevne i Århus 
• Kjøp av skjorter til dommeren og gaver til 5, 10, 15 og 20 års dommere skal 

også anskaffes. 
o Avd 29 – Felles 

• Status er at en har ca 240 000,- til bruk pr sep. 
• Fremtidige utgifter er: NC IV, NM, nye premier, Norgescup-premier, 

Wang-stipend og kjøp av stevneutstyr. 
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2005-109 Budsjett for 2006 

• Fremlagt budsjett ble gjennomgått og noen små endringer ble foretatt 
• Seksjonsstyret bestemmer at det for 2006 også skal avsettes et stipend på kr 20 000,- til de 

som går på folkehøyskoler med taekwondo WTF linjer, som et breddeidrettstiltak. Dette 
som en motvekt til Wang-stipendet som går til konkurranseutøvere. 

• Det endelige budsjettet for 2006 blir da slik: 
 

Taekwondo WTF Ting Gjeldende 
Budsjett 2006 Dommere Felles Dommere Felles Gjeldende 

    Avd 28 Avd 29 Avd 25 Avd 29   
      
IDRETTENS ROLLE I SAMFUNNET     
1002

0 Internasjonalt arbeid 0 50 000 0 50 000  50 000 
  0 50 000 0 50 000  50 000 
      
IDRETTSLAGENES AKTIVITET     
3002

0 Dommere nasjonale stevner 0 95 000 0 145 000  145 000 
3004

0 Utstyr og premieringer 0 25 000 0 25 000  25 000 
3006

0 NM (og NC) 0 0 0 (40 000) (40 000)
  0 120 000 0 130 000  130 000 
      
TOPPIDRETT     
5006

0 Materiell/utstyr/vide 0 50 000 0 50 000  50 000 
5006

1 Støtteapp/bistand/møter 0 0 0 0  0 
5006

3 Trenerkostander 0 0 0 0  0 
5006

4 Landslagssamlinger nasjonalt 0 0 0 0  0 
5006

5 
Landslagssamlinger 
internasjonalt 0 0 0 0  0 

5006
7 VM Seniorer 5 000 0 0 0  0 

5006
8 VM Juniorer 10 000 0 10 000 0  10 000 

5006
9 EM Senior 5 000 0 5 000 0  5 000 

5007
0 EM Juniorer 0 0 0 0  0 

5007
1 Nordisk Mesterskap 10 000 0 10 000 0  10 000 

5007
4 Paris Teknisk Open 0 0 0 0  0 

5007
5 Dutch Open 9 000 0 8 000 0  8 000 

5007
8 Dansk Teknisk Open 6 000 0 5 000 0  5 000 

5007
9 Belgia Open 8 000 0 5 000 0  5 000 

5008
0 German Open 8 000 0 10 000 0  10 000 

5008
1 Korea Open 0 0 0 0  0 
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5008
2 Wonderful Copenhagen 10 000 0 6 000 0  6 000 

5008
3 Svensk Open 0 0 0 0  0 

5009
2 Istanbul 0 0 0 0  0 

5009
3 Scandinavien Open 6 000 0 5 000 0  5 000 

5010
3 Koreasamling 0 0 0 0  0 

5010
5 US Open 8 500 0 15 000 0  15 000 

5010
6 Fritt stevne 30 000 0 16 000 0  16 000 

5011
0 Club Lasanta Samling 0 0 0 0  0 

  115 500 50 000 95 000 50 000  145 000 
      
KOMPETANSDUTVIKLING     
7002

0 Kurs og utdanning 50 000 20 000 20 000 50 000  70 000 
7005

0 Skoleprosjekt 0 30 000 0 50 000  50 000 
7006

0 Klubb/kretser 0 195 000 0 135 000  135 000 
7007

0 Møter/diverse 0 0 0 0  0 
  50 000 245 000 20 000 235 000  255 000 
      
ADMINISTRASJON M.M.     
9002

0 Styre/au-møter 0 25 000 0 25 000  25 000 
9002

1 Ting 0 10 000 0 25 000  25 000 
9002

3 Komitee/utvalg 8 750 0 5 000 0  5 000 
9500

0 Administrasjon 0 25 000 0 20 000  20 000 
      
 Sum utgieter 8 750 60 000 5 000 70 000  75 000 
      
9602

0 Salgseffekter   0 15 000  15 000 
9702

0 Sponsoravtaler 0 470 000 0 20 000  20 000 
9802

0 Rammetilskudd NIF 0 445 000 0 180 000  180 000 
9802

1 Medlems 0 520 000 0 360 000  360 000 
9802

2 Årsresultat 0 0 0 0  0 
9802

3 Lisenser 0 80 000 0 80 000  80 000 
9802

7 Egenandeler ol. 25 000 0 0 0  0 
      
 Sum inntekter 25 000 1 520 000 0 655 000  655 000 
      
 Inntekter - administrasjon 16 250 1 460 000 (5 000) 585 000  580 000 
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RESULTAT - Overskudd (149 250) 995 000 (120 000) 120 000  0 
 
 
2005-110 Forbundets langtidsplan for 2006-2008 

• Seksjonsstyret gjennomgikk forbundets langtidsplan grundig og kom med flere merknader 
til denne. 

• Seksjonsstyret oversender forbundsstyret sine merknader i et eget notat. 
 
 

2005-111 Seksjonens langtidsplan for 2006-2008 
• Seksjonsstyrets forlag til langtidsplan ble gjennomgått 
• Breddeidrettstiltak må komme bedre frem i langtidsplanene.  
 
 

2005-112 Seksjonens langtidsbudsjett for 2007 og 2008 
• Seksjonsstyr behandlet langtidsbudsjettet for 2007 og 2008 på møte. 
• Forbundsstyrets vedtak om å skulle ut toppidretten, antas også å ville gjelde for 2007 og 

2008 så seksjonen tar høyde for dette i budsjettarbeidet. 
• Seksjonsstyrets vedtak 2005-106 om reduksjon i medlemsavgiften står ved lag. 
• Seksjonsstyret tar høyde for en økning av medlemsmassen med 10% pr år for øvrig blir 

budsjettpostene som for 2006. 
• Alle ekstra midler går til breddeidrettstiltak.  
 
 

2005-113 Rapport fra landslagene 
• Landslaget kamp 

o Rapport fra Michael etter EM er blitt sendt ut og ble kommentert. 
o Det er kommet en søknad for Kristine Storrø til Olympiatopp stipend for 2006. 

Dette er en sak for landslagsledelsen og toppidrettskomiteen. 
• Landslaget mønster 

o Den økonomiske usikkerheten har vært et problem ifm planlegging av aktiviteter i 
de siste månedene. 

o Dag Ø. Jøraholmen er ute av landslaget da han nå har flyttet til Afrika. 
o Tina B. Frilseth sliter fortsatt med skaden etter EM i Finland. 
o Nye talenter må bygges opp. 

 
 
2005-114 ETU EM Senior - Riga 

• Kort informasjon om EM i Riga. Norge hadde 9 utøvere + 2 dommere i Riga. 
• Tekniske problemer førte til at Erling Svanberg Mytting på meget kort varsel måte reise fra 

Oslo til Riga med det norske poengsystemet på fredag ettermiddag. Det kom også 4 
poengsystem fra Madrid til Riga og det var disse som ble brukt, med de norske systemene i 
reserve. Erling brukte allikevel mesteparten av lørdagen og deler av søndagen til å hejlpe 
arrangøren med det spanske systemet. 

• Alle kostnader ifm henting av det norske poengsystemet skal dekkes av ETU. 
 
 

2005-115 Wang-stipende høsten 2005 
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• Seksjonsstyret har mottatt 6 søknader om Wang-stipend for høsten 2005. Totalt til utdeling 
er kr 15 000,- 

• Seksjonsstyret bestemmer at alle 6 søkerne skal få like mye i støtte, dvs. kr 2 500,- 
• Tildelingen blir som følger: 

o Ole Petter Stokness Mowinckel, Oslo  2 500,- 
o Loan Tuyet Ngo, Moss    2 500,- 
o Marius Nordfjellmark, Tøyen   2 500,- 
o Erik Fredriksen, Tøyen    2 500,- 
o Silje Kveum, Sangrok    2 500,- 
o Julia Fieler, Nesodden    2 500,- 

• Seksjonsstyret ber administrasjonen stå for det praktiske arbeidet ifm tildelingen. 
 

 
2005-116 Oppsigelse av lagerleie 

• Oslo taekwondo klubb sier opp leieavtalen for lagring av matter og poengsystem med 
virkning fra 1. januar 2006. Dette pga at klubben da mister sine nåværende lokaler. 

• Seksjonsstyret må derfor innen den tid kommer frem til et annet sted å lagre seksjonens 
utstyr. Evn leie lagerplass hvis det ikke finnes andre løsninger. 

 
 

2005-117 Annonse – Prøv å fly 
• Seksjonsstyret stiller seg bak AU/Forbundsstyrets vedtak om å fjerne ”Lyst til å prøvefly” 

annonsen fra forbundets nettside. 
• Seksjonsstyret mener at annonsen var å betrakte som konkurrerende virksomhet til 

seksjonene/forbundets arbeid. 
 
 

2005-118 Kjøp av utstyr 
• Det er et behov for å kjøpe inn mer utstyr til seksjonens stevner og løpende reparere det 

utstyret en har. Pt står følgende på planen. 
o Kalibrering av seksjonens 2 vekter  1 200,- 
o Represjon av en av transportkassene  250,- 
o Kjøp av nye transportkasse uten foring  2 500,-  ikke gj.ført ennå 
o Kjøp av læret + transport pose   2 800,-  ikke gj.ført ennå 
o Kjøp av matteområdet til Trondheim (156 stk) 28 080,- ikke gj.ført ennå 
o Kjøp av ekstramatter til Oslo (20 stk)  3 600,-  ikke gj.ført ennå 

• Av fremtidige kjøp som bør planlegges er egen projektor, matteområder og flere kasser. 
Det må alltid regnes med vedlikehold og represjoner på det utstyret som seksjonen har.  

 
 

2005-119 Rapport fra komiteer og forbundsstyre 
 

• Forbundsstyre 
o Kort rapport om hendelsene ved siste forbundsstyremøte og de vedtak som vil stå i 

neste forbundsstyremøte referat. 
 

• Forbundsstyres komiteer 
o Ingen rapporter/referater fra forbundsstyrets komiteer foreligger. 

  
• Møte med administrasjonen 
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o Asle og Stig Ove hadde møte med Robert Hamara før seksjonsstyremøte om 2 
saker 

o Det ble enighet om at seksjonen fremmer Kukkiwon sertifikatene som de eneste 
dan-sertifikatene fra seksjonen. Forbundets egenutviklede diplomer, kan brukes i 
avtaler mellom seksjonen/forbundet og stilartsorganisasjoner inne Taekwondo 
WTF. Liste over de som har Kukkiwon sertifikater skal legges ut på nettet. Den 
enkelte må si ja til å stå i denne listen. 

o Når det gjelder arrangering av NC/NM og kostnadsfordeling mellom seksjon og 
arrangørklubb ble en ening om en felles løsning, som administrasjonen skal 
presentere for forbundsstyremøte på neste møte. 

 
• Arrangementkomiteen: 

o Det er prøve å få til et møte i komiteen for å utarbeide en stevnehåndbok, uten at en 
har fått satt av tid til dette. 

o Nye premier for NC/NM for de neste 5 årene er nå snart klare. Siste avklaring taes i 
komiteen ifm NC IV på Jessheim. Pris for premiene vil da bli regnet ut. 

o Sammenlagt seier for NC vil bli satt opp før NM og premier skal anskaffes for NC 
sammenlagt 2005 til NM. 

o Det vil bli sendt ut gebyrer til klubber som meldte på utøvere for sent til NC IV, 
dette er blitt et stort problem denne gangen.  

 
• Dommerkomiteen 

o ½ møte avholdt i Trondheim. Det vil bli sendt en skriftlig advarsel til en dommer. 
o Dommerkomiteen har fått tilgang til DVD fra EM kvalifiseringen på Jordal og 

mener at slike opptak kan være bra å ha ifm fremtidige dommer utdanning. 
o Det blir WTF oppfriskningskurs for Jessica og Stig Ove i Roma 22. til 24. nov 
o Johnny Ødeving skal delta på WTF dommerkurs i Roma samtidig. 
o Det er kommet ny leder for WTF’s dommerkomitee. Mr. Hong Ki Kim (USA) 
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2005-120 Nye komiteer WTF og ETU 

• Det er blitt utpekt nye komité medlemmer i WTF og ETU 
o Jessica B. Stenholm er gjenvalgt til WTF’s Women's Committee 
o Jessica B. Stenholm er gjenvalgt til ETU’s Referee Committee 
o Dag Jacobsen er gjenvalgt til ETU’s Tournament committee 
o Trond Berg er gjenvalgt til ETU’s Public Relations Committee 

• Seksjonsstyret gratulerer alle med gjenvalgene. 
  
 
Neste møte 

• Neste seksjonsstyret flyttes frem 2 dager og avholdes tirsdag 15. november på Ullevål 
Stadion 

 
 
 
 
 
____________________  _____________________ 
Stig Ove Ness    Tone Hansen 
Seksjonsleder    Nestleder 
 
 
 
_____________________  _____________________  _____________________ 
Jessica B. Stenholm   Asle Fredriksen   Sverre Andreassen 
Styremedlem    Styremedlem    Styremedlem 


